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O tom, či bude mestská časť revitalizáciu financovať iba z vlastných prostriedkov, alebo požiada o 
dotáciu z eurofondov, je podľa starostu ešte predčasné hovoriť.  

BRATISLAVA. O tom, akú bude mať v budúcnosti podobu Námestia hraničiarov v bratislavskej 
Petržalke, možno rozhodnú študentské návrhy. Mestská časť chce osloviť poslucháčov Fakulty 
architektúry (FA) Slovenskej technickej univerzity (STU) v Bratislave a na novú architektonickú podobu 
námestia vypísať súťaž ročníkových prác.  

"Tento projekt súvisí s aktivitami, na ktoré sme vytvárali rozpočet spolu s poslancami mestskej 
časti," uviedol starosta Petržalky Vladimír Bajan. Podľa neho sa najskôr hovorilo o verejnej súťaži 
na architektonický návrh, no pre komplikovanosť verejného obstarávania sa mestská časť rozhodla 
využiť spoluprácu s FA STU. "Prišiel nápad, aby sme pripravili ročníkovú súťaž, ktorú by sme mohli 
oceniť drobnými finančnými odmenami, a vlastne sa takto opýtali mladých ľudí, ako by malo vyzerať 
Námestie hraničiarov."  

Starosta by o tomto nápade chcel so zástupcami FA STU rokovať po skončení zimného 
skúškového obdobia. "Ak zo súťaže vzíde návrh, ktorý schvália poslanci mestskej časti, išli by sme do 
konkrétnejšej činnosti," uviedol Bajan.  

O tom, či bude mestská časť revitalizáciu financovať iba z vlastných prostriedkov, alebo požiada o 
dotáciu z eurofondov, je podľa neho ešte predčasné hovoriť. "Záleží aj na tom, či bude vypísaná 
nejaká výzva, v ktorej by sme sa o dotáciu mohli uchádzať, a tiež, aká by bola miera 
spolufinancovania projektu," uviedol Bajan. Dodal, že až podľa víťazného projektu sa budú zvažovať i 
spôsoby financovania.  

Podobnú spoluprácu so študentmi architektúry využili už v bratislavskom Novom Meste pri 
plánovaní revitalizácie parku na Račianskom mýte. V auguste 2011 pripravili mladí architekti desať 
návrhov architektonickej premeny parku.  

 


